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ZAPISNIK 

SA 33. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

33. sjednica VMO Orehovica održana je 21. lipnja 2022. (utorak) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
-  Dajna Jogan, članica VMO 
-  Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Saša Novalić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 32. sjednice VMO Orehovica od 25.5.2022. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

     
 

1 Razmatranje programske aktivnosti Izbor najljepše okućnice   
2 Informacije sa održanog sastanaka-Rijeka plus d.o.o. 
3 Razno  

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
AD1 
 
 
Predsjednica Vijeća Ružica Balaban nazočne je ponovo pozvala na raspravu oko realizacije 
programske aktivnosti Birajmo najljepšu okućnicu.  
Kako je dogovoreno na prošloj sjednici, prijave sa  fotografijama bi se zaprimale do 1. kolovoza o. 
g. a sama podjela bi se održala u mjesecu rujnu. Termin će se dogovoriti naknadno. 
Predsjednica Vijeća Ružica Balaban predložila je da se nagrade svi učesnici te smatra da bi se iz 
navedenog razloga sredstava planirana na poziciji reprezentacija PRO2502 u iznosu od 700,00 kn 
prebacila na poziciju ostali nespomenuti rashodi poslovanja PRO2503. S navedenim prijedlogom,  
pismeno će se obratiti ravnateljici Direkcije za mjesnu samoupravu na odobrenje nakon čega će se 
s odgovorom upoznati Vijeće.  
Svi učesnici bi dobili poklon bon za kupovinu cvijeća i ukrasnog bilja i simpatičnu majicu ili 
kuhinjsku krpu sa tiskom.  
 
Zaključak: Vijeće MO Orehovica jednoglasno je podržalo prijedlog.  
 
AD 2  
 
Predsjednica Vijeća Ružica Balaban nazočne je upoznala sa sastankom održanim u prostorijama  
Rijeka plus d.o.o. početkom lipnja, na kojem je između ostalog bila tema postavljeni treptačima u 
ulici Grobnička cesta.  
Na sastanku je rečeno da će ubuduće raditi samo 2 treptača jer prolaskom kotača od kamiona, isti 
se vrlo učestalo kvare a popravak je vrlo skup s čime Vijeće tada nije bilo upoznato kada se zahvat 
planirao.  
Također je dogovorena daljnja suradnja i zajedničko rješavanje problematike iz domene Rijeka 
plus. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD 3 
 
Pod točkom Razno nazočni su raspravili komunalnu problematiku područja Orehovice: 
 

 Članica Vijeća Dajna Jogan ponovo je istaknula problem nesaniranog prekopa u ulici Kalina 
kbr. 23. koji je već proslijeđen nadležnima na razmatranje ali isti nije riješen, 

 Također je navela problem odloženog smeća i deponija na više mjesta oko kontejnera za 
smeće te smatra da postoji još veći problem odlaganja otpada od kada se glomazni 
kontejneri više ne postavljaju, 

 Predsjednica Vijeća Ružica Balaban nazočnima je prenijela informaciju da je 14. lipnja 
prisustvovala Svečanoj sjednici Gradskog vijeća Grada Rijeke u HNK Ivana pl. Zajca, 

 Iduća sjednica dogovorena je za prvi tjedan u mjesecu srpnju za koju će se poslati poziv a  
sjednica u kolovozu se neće održati.  
 

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 

 Sjednica je završila u 19:00 sati.   Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu: 
                     Sonja Ban Oklobdžija 

 
 

   Predsjednica VMO Orehovica: 
   Ružica Balaban 

   


